
Ministr Adam Vojtěch už zase páchá trestné
činy zneužití pravomoci veřejného činitele a
odmítá respektovat rozhodnutí NSS. Co na to
prokurátoři a policie placení lidmi? Kdo je
vzbudí?
- CZ24 News | 24. července 2021
ČESKO: Ministr Adam Vojtěch se ihned po svém comebackovém nástupu nechal slyšet, že jako
právník již nedovolí, aby rozhodnutí MZ byla nadále protiprávní. Dlouho mu to, zdá se, ovšem
nevydrželo.

 

Včera se objevila informace, že Ministerstvo zdravotnictví podle slov mluvčí resortu Gabriely
Štěpanyové rozhodnutí Nejvyššího správního soudu nehodlá respektovat a nadále nehodlá
uznávat potvrzení o protilátkách. Přitom v sousedním Rakousku je takové potvrzení postavené na
roveň očkování, prodělané nemoci nebo otestování.

Podle tohoto článku již otočil dokonce i Babiš a požaduje po ministerstvu, ať začne řešit
problematiku uznávání protilátek na covid-19, podobně jako je tomu v Rakousku. Ovšem ve stejném
článku nezklamal Petr Smejkal z iniciativy MeSES a prohlásil toto:

“Touto cestou bych se nevydával. To vede k tomu, že lidé si každý měsíc nabírají
protilátky a oddalují očkování. Jediným řešením je co největší proočkovanost populace.
Zaznamenal jsem, že Vivien Babišová a Jaromír Jágr si nechali změřit protilátky, to ale
bohužel není ten správný přístup“

Podle něj je tedy cílem to napíchat šmahem do úplně všech bez ohledu na jejich zdraví. To
by tak hrálo, aby si lidi nechali měřit protilátky a oddalovali očkování, protože mají přirozeně
získanou imunitu.

Ovšem někteří imunologové naopak varují, že možná až nesmyslně vysoké hladiny protilátek po
očkování stejně organismus nebude v těle držet a vrátí je ke standardním hladinám. Navíc příliš
mnoho protilátek podle nich může vést k tvorbě imunokomplexů a způsobovat drobné sraženiny
vedoucí k poškození cév, plic a dalších orgánů, nebo dokonce posilovat příliš bouřlivou imunitní
reakci poškozující organismus.
Mezi ně patří i imunolog Jiří Šinkora, který ohledně nedoporučení očkování dcery premiéra řekl toto

“Kdo ví, že SARS-CoV-2 potkal, tak v jeho případě je očkování nesmyslné. Je to stejný
dotaz, jako kdyby se mě někdo ptal, zda když jsem prodělal sezónní chřipku, tak pak
půjdu na očkování. To nedává smysl. Je zbytečné až nebezpečné, aby se nechávali
očkovat lidé, kteří se se SARS-CoV-2 setkali“
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Vedoucí lékař oddělení intenzivní péče pražské Všeobecné fakultní nemocnice Martin Balík má
podobný názor

“Při důvodném podezření, že má člověk dostatek protilátek, by se jejich skutečný stav
měl před očkováním zjistit”
“Od ledna tady na vakcinaci kolabují stovky zdravotníků, kteří se při nepřetržitém
kontaktu s covidem-19 nechávali tak trochu hurá stylem vakcinovat. Já eviduji pět
případů závažných zdravotních komplikací a jedno úmrtí na souběh nepoznaného
covidu-19 a vakcinace. Jinými slovy, volám už od Vánoc po individualizaci vakcinace
podávané například praktikem a nikoli dobrovolným hasičem na megaočkovacím centru”

A dokonce i Roman Prymula se za to, k mému údivu, do ministerstva zdravotnictví pustil

„Oni to tam pálí od boku. Na tohle už jsou dnes jasná data, která se sbírají celosvětově, a
evidence-based medicine (medicína založená na důkazech) říkají, aby se očkování u osob,
které covid prodělaly, zejména po těžším průběhu, odkládalo na pozdější dobu. K tomu
není moc co dodat, a pokud na ministerstvu tvrdí něco jiného, pak je to jejich
zodpovědnost, ale vědecky to není opodstatněné”

Ministerstvo ovšem tvrdí, že není stanovena konkrétní hranice protilátek, ovšem podle imunologa
Vojtěcha Thona platí, že

„Pokud virus vnikl do organismu přirozeně přes sliznice, pak lze z pozitivního množství
protilátek v krvi usoudit, že v těle proběhla komplexní imunitní reakce s buněčnou
pomocí včetně slizniční a systémové. A tudíž nepotřebuji naměřit žádnou přemrštěně
vysokou hladinu protilátek. To je naprosté nepochopení patofyziologie a rozvoje obrany u
tohoto onemocnění.”

Já tedy nevím, nejsem odborník, ale čistě laicky a logicky bych očekával, že pokud má
někdo prokazatelnou hladinu protilátek, tak očkování nepotřebuje do té doby, dokud mu ta
hladina neklesne. Takový člověk má stejnou nebo i lepší imunitní odpověď jako člověk očkovaný a
tudíž pro ostatní také nepředstavuje žádné zvýšené riziko. A pokud pro takovéto lidi může to
očkování naopak nějaké, byť teoretické, zdravotní riziko představovat, není podle mého názoru
důvod to podstupovat. Holt by se takoví lidé naočkovali později, tzn až ve chvíli, kdy ty protilátky mít
nebudou.

Nemluvě o vyhazování veřejných peněz za zcela zbytečné a třeba i kontraproduktivní očkování. Ty
testy na protilátky si lidé platí sami. Cena jednoho takového testu se pohybuje kolem 500.- Kč, takže
za kompletní zjištění IgM, IgA a IgG protilátek dá ten člověk cca 1500,-. Ovšem co jsem o tom na
stránkách laboratoří četl, tak pro tento účel by mělo stačit i pouhé zjištění IgG protilátek, které se
objevují právě až po prodělání infekce a to stojí pětistovku.
Je samozřejmě možné si nechat změřit i buněčnou imunitu, ale to je již cenově i dostupností zcela
někde jinde a jsem přesvědčen, že tohle neabsolvovala dokonce ani Vivien Babišová. A jak píše výše
profesor Thon, přítomnost IgG protilátek značí, že proběhla kompletní imunitní reakce.

Tak proč to jde v sousedním Rakousku a u nás se tomu zuby nehty brání i přes rozhodnutí NSS?
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